
 

 

 

 

 

Geacht College, 

 

In overeenstemming met artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergadering en andere 

werkzaamheden van Provinciale Staten willen wij het College van Gedeputeerde Staten het volgende 

vragen. 

 

Inleiding 

Met enige ontsteltenis hebben wij kennis genomen van het feit dat Tocardo, gevestigd in Den oever 

failliet is verklaard. Dit bedrijf, dat gespecialiseerd is in getijdenstroomtechnologie, is van grote 

betekenis voor de innovatie op het gebied van energieopwekking en de energietransitie. Niet alleen 

voor de Nederlandse markt maar ook ver daarbuiten. Een bedrijf met een belofte voor de toekomst.  

 

Het is een bedrijf waarbij forse investeringen moeten worden gedaan voordat er sprake kan zijn  van 

voldoende baten. De directie is van mening dat de Nederlandse overheid in het beginstadium 

behulpzaam is geweest, maar dat diezelfde overheid het de laatste jaren heeft laten afweten. Dit in 

tegenstelling tot wat we zien in andere landen, waarbij bedrijven veel meer de kans krijgen hun bedrijf 

tot een succesvolle onderneming te maken. 

 

Er liggen bij het bedrijf ook belangen vanuit de Provincie Noord-Holland. In 2008 is de eerste testturbine 

geïnstalleerd in de Afsluitdijk en inmiddels draaien er meer. Kijkend naar het uitvoeringsprogramma 

2017-2036 van het Waddenfonds is met name in de themalijn 5.2 aandacht voor energie uit water, 

getijdenstroom.  

 

Uit de pers vernemen wij dat het bedrijf bezig is met een mogelijke overname dan wel doorstart en dat 

er geïnteresseerden bedrijven zijn. Bij het bedrijf werken 23 personeelsleden. Juist in deze regio is 

werkgelegenheid van groot belang. Het verlies van arbeidsplaatsen zal een gevoelige klap zijn. 

 

Wij willen het College daarom het volgende vragen: 

 

1. Bent u net als de PvdA fractie van mening dat behoud van arbeidsplaatsen van groot belang is 

voor deze regio? 

2. Zijn er vanuit de Provincie dan wel het Waddenfonds financiën verstrekt die door het 

faillissement min of meer verloren dreigen te gaan ? 

3. Weet het college of de financiële gevolgen van dit faillissement dusdanig kunnen zijn dat de 

voortgang van lopende projecten (waaronder de Afsluitdijk) in gevaar kan komen? 

4. Deelt u onze mening dat het in het belang is van Noord-Holland dat innovatie op het gebied van 

opwekking van duurzame  energie ondersteuning verdient van de Provincie? 

5. Kunt u zich vinden in de kritiek van de directie daar waar het gaat om de rol van de Overheid? 

6. Zo ja, wat kan de Provincie hierin betekenen? 

7. Zo nee, kan GS onderzoeken op welke wijze meer ondersteuning kan worden verleend? 

8. Is GS bereid om contact op te nemen met het Ministerie van Economische zaken om te 

bespreken welke rol de Rijksoverheid hierin kan spelen? 

9. Heeft GS contacten met Tocardo aangaande dit faillissement en de vervolgstappen? 

Namens de PvdA Statenfractie, 

 

Rina van Rooij, Statenlid 


